
Baneudvalgsmøde fredag den 2/9 kl. 11.00
Tilstede: Christian, Theodor, Kaj, HC
Afbud fra Holger
Gæst på mødet, Bent johannsen
 

1. Afstande par tre bane er korrigeret, OK. KJ
2. Sand fyldes i bunker hul 12-13, er udført,  CO
3. Bunkerrenovering, indspilsgreen udføres i vinterhalvåret, CO.
4. Der er igen rykket for handelsfaktura på klipper, HCF, efterskrift, denne er for længst 

tilgået klubben. BJ vil du undersøge?
5. Boldvaskersystem, der afholdes møde med leverandør den 9/9. HR / CO, økonomi 

fremsendes til undertegnede. CO
6. Renovering af green 16 er midlertidig udsat på ubestemt tid. Dette skyldes materiale og

brændstofpriser, der gør at renoveringen ikke kan lade sig gøre indenfor den afsatte 
økonomi. Vi forventer at kunne renovere denne i sensommeren 2023.

7. Brændstofpriserne er steget så markant, så selv om vi har budgetteret væsentligt 
højere i 2022 end regnskabet for 2021 sagde, så ser det ud som om vi får en væsentlig 
budgetoverskridelse på denne post. Forventeligt omkring 50.000 +/-.
Dette resulterer i følgende prioritering.

a. Luftning af fairways, prioriteres frem for af slåning af alt rough. Forventes 
udført i løbet af oktober. TJ

b. Frem for at af slå alt rough, klippes der to-fire slet i rough nu, 10 cm 
klippehøjde, øvrig rough forsøges afbrændt i vinter sæsonen. TJ / KJ

8. Budgettet for vand er ligeledes ved at være brugt, dette på baggrund af den tørre 
sommer vi har haft. Det er tidligere af en enstemmig bestyrelse blevet besluttet, at vi 
fortsætter med at vande i nødvendigt omfang, således vi ikke får et resultat som i 2018,
hvor vi skal i gang med en omfattende eftersåning, der hurtigt kan løbe op i 50-100.000
kr.

9. I forbindelse med anlæggelse af det nye udslagsgræs på DR, udføres der samtidig 
renovering af tee 48/52 på hul 5&7. CO

10.Til klipning af skovbund mellem hul 14 & 15, lejes der en lille slagleklipper. CO
11.Til sæson 2023 er det et ønske at anskaffe en minilæsser med slagleklipper, således 

læsseren kan bruges til rigtig mange aktiviteter. HCF
12.Vedr. markering af overgange, skubbes denne beslutning til næste sæson, da vi skal 

have et overblik over omfanget og økonomien først. Når dette foreligger, træffes der 
beslutning. KJ / HCF

13.Aktiviteter i den kommende periode for vort personale, som ligger ud over den daglige 
drift:

a. Støbning af overdækket udslagssted.
b. Forsyningsledninger til ny DR
c. Anlæggelse nyt udslags tee på DR.
d. Renovering af Tee hul 5&7
e. Rørføring til boldvasker, udførsel metode er drøftet og besluttet ml. BJ, HCF og 

CO.
 


